
U osnovnoj školi Bisag obilježen početak nove školske godine, 

najavljena izgradnja školske sportske dvorane

5.9.2022. 

U školske klupe Osnovne škole Bisag danas se vratilo 113 učenika od čega je 14 učenika 

prvog razreda. Nakon tradicionalne Svete Mise i zaziva Duha Svetoga u crkvi svete Marije 

Magdalene u Bisagu, u holu škole, održana je priredba dobrodošlice za učenike 1. razreda

kojoj je prisustvovala i zamjenica župana Silvija Zagorec.

- Dragi prvašići, počinje jedno novo razdoblje života za vas. Na vašim licima vidim da ste 

veseli, radoznali, a malo i nervozni. Želim Vam da puno toga naučite, da stvarate lijepe 

uspomene te stječete prijateljstva i ljubavi. U suradnji s učiteljima naučiti ćete puno toga, a 

mi ćemo se ponositi vama i vašim uspjesima – rekla je zamjenica Zagorec.



Osim toplih riječi dobrodošlice novim učenicima zamjenica Zagorec osvrnula se i na 

dobivena bespovratna sredstva u iznosu 837.250 kuna zahvaljujući kojima će škola dobiti 

sportsku dvoranu.

- Moram naglasiti da je Varaždinska županija - županija znanja, a da nam je obrazovanje 

prioritet dokazujemo ulaganjima u ovaj sektor. Drago mi je da danas mogu biti ovdje u 

Bisagu jer su upravo za Osnovnu školu Bisag odobrena bespovratna sredstva u iznosu 

većem od 800 tisuća kuna za projektiranje i dogradnju školske sportske dvorane. Ovakav 

projekt je od iznimne važnosti jer njime podižemo standard obrazovanja koji naši učenici 

zaslužuju i kako bi se u svojoj školi osjećali ugodno – naglasila je Zagorec.

Ravnateljica Osnovne škole Bisag Draženka Švelec-Juričić osvrnula se na program za ovu

školsku godinu.

- 14 novih đaka dolazi u prvi razred i oni će danas sa svojom učiteljicom i roditeljima 

krenuti na osmogodišnje putovanje. Škola je unazad deset godina dostigla jedan standard 

i određenu razinu digitalne zrelosti zahvaljujući ulaganju i opremanju škole te konstantnoj 

brizi i edukaciji učitelja i svih zaposlenika škole. Ove školske godine nastavljamo s 

digitalnom transformacijom. To je nešto što se dešava svugdje oko nas i moramo biti 

dijelom toga jer u daljnjem školovanju i poslu učenici moraju biti digitalno pismeni i 

suvereno vladati digitalnim kompetencijama. Usporedno s digitalizacijom, ove smo godine 

planirali i povratak prirodi, odnosno dio će se naših aktivnosti u okviru Školskog kurikuluma

odvijati vani, na otvorenom, u prirod pa će tako dvije glavne teme našega kurikuluma biti 

„digitalno“ i „zeleno“-  najavila je ravnateljica Švelec-Juričić.

Nakon govora dobrodošlice svi prisutni uživali su u prigodnom programu koji su pripremili 

učenici Osnovne škole Bisag.
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